



TracCollar is a neck collar that provides a perfectly controlled cervical traction.

TracCollar est un dispositif procurant une traction cervicale parfaitement contrôlée.

With its unique left and right side traction function, TracCollar can perform a precise neck traction. The unit is portable, so you can perform neck traction wherever you want.

La conception unique de TracCollar permet d'obtenir une traction précise pouvant être ajustée indépendamment du côté gauche et droit. Et vous pouvez l'utiliser où vous voulez!

This traction device was designed by orthopedic engineers and developed for professional and home use to make the treatment more regular and efficient.

TracCollar est conçu par des ingénieurs en orthopédie pour usage professionnel et à domicile, afin de rendre le traitement plus régulier et efficace.

How does TracCollar work?

Loosen the straps and buckles and fit the collar around the neck with the bulbs in front and the opening at the back. Fasten the collar by clicking the buckles into each other and adjust with the straps. Not too tight. It must be comfortable. This is a onetime adjustment. For the following treatments you will only need to use the buckles.

Comment fonctionne TracCollar?

Détachez les courroies et les boucles et mettez le collier autour du cou, les poires de gonflage vers l'avant et l'ouverture à l'arrière. Fermez le collier en attachant les boucles et ajustez les courroies. Pas trop serré: vous devez être confortable. Cet ajustement est le seul que vous aurez à faire. Aux prochaines séances, vous n'aurez qu'à attacher les boucles.

Features / Caractéristiques

- Unique left and right side traction function
- Gentle and very controllable pull
- Easy to use
- Made of foam for better comfort
- Comes complete with carrying bag
- Conception unique permettant une traction indépendante à gauche et à droite
- Traction douce et contrôlable
- Facile à utiliser
- Fait en mousse pour plus de confort
- Fourni avec sac de transport

Item Numbers / Numéros d'articles

TracCollar

PP5051-01 S/M Neck Size 14-16"
PP5051-02 M/L Neck Size 15-18"

TracCollar

PP5051-01 P/M circonférence cou 34-42 cm
PP5051-02 M/G circonférence cou 37-46 cm